
 

Osnovna šola Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem 

SVET STARŠEV 

  

Št. dok.: 900-6/2025/1-3 
  

  

ZAPISNIK 3. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2025/2026 
9. 6. 2025 z začetkom ob 18:00 
 
Prisotni člani sveta staršev: 

- lista prisotnosti v prilogi zapisnika 

 
Ostali prisotni: 

- mag. Boštjan Mohorič, ravnatelj 

- ga. Anita Glavič, pomočnica ravnatelja 

- ga. Tatjana Škrab Grašič, pomočnica ravnatelja 

 
Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev. 

2. Potrditev cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2025/2026. 

3. Mnenje k osnutku nadstandardnega programa za šolsko leto 2025/2026. 

4. Poročila predstavnikov staršev: 

a. poročilo o delu Sveta zavoda, 

b. poročilo o delovanju šolskega sklada, 

c. poročila o delu delovnih skupin, kjer so udeleženi predstavniki staršev, 

d. poročilo o dogajanju v Aktivu in Zvezi aktivov svetov staršev. 

5. Vprašanja in pobude staršev. 

 

Ad. 1: Pregled in potrditev zapisnika 2. seje sveta staršev. 
Sklep k točki 1: 
Zapisnik 2. seje sveta staršev se soglasno potrdi. 
 
Ad. 2: Potrditev cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2025/2026. 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli sklep k točki 2: 
Potrdi se predlog cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2025/2026. 
 
Ad. 3: Mnenje k osnutku nadstandardnega programa za šolsko leto 2025/2026. 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli sklep k točki 3: 
Svet staršev daje pozitivno mnenje k osnutku nadstandardnega programa za šolsko leto 2025/2026.  
V prihajajočem letu bo predvidoma prišlo do menjave lokacije šole v naravi za 4. in 6 razrede, in sicer: 

- zaradi prenove kapacitet v Pineti se bo šola v naravi za 4. razrede izvedla v Savudriji 

(predvidoma 2. teden septembra) 

- 6. razredi bodo teden preživeli bodisi na Kopah ali Golteh v obdobju od 5. 1. do 9. 1. 2026 

(odvisno od prejetih ponudb). 

 



 

 

Ad. 4: Poročila predstavnikov staršev. 

a) Poročilo o delu Sveta zavoda 

Svet zavoda se je marca sestal na 9. seji, kjer so se člani seznanili s poročilom vodstva o poteku šolskega 

leta 2024/25, potrdili inventurni elaborat, se seznanili z letnim poročilom za leto 2024 in ugotavljali 

delovno uspešnost ravnatelja. 

 

b) Poročilo o delovanju šolskega sklada 

V skladu se nahaja nekoliko manj denarja, tudi zato, ker se je del dohodka od prireditve Podarim ti 

pesem namenil za dečka Matica. Načeloma je denarja dovolj, a so vse morebitne ideje namenjene  

povišanju sredstev v skladu dobrodošle. 

 

c) Poročilo o delu Projektnega tima za spremljanje vzgojnega načrta 

Člani Projektnega tima za spremljanje VN so sodelovali na delavnici delovne skupine za izbiro vizije 

šole. 

 

d) Poročilo o delu Projektnega tima za kakovost 

Projektni tim za kakovost je nadaljeval aktivnosti v procesu izbire nove vizije šole. Organizirana je bila 

delavnica na Bledu, kjer so se v uravnoteženi skupini zbrali predstavniki učiteljev in staršev. Vključeni 

so bili tudi predstavniki zaposlenih in staršev v vrtcu. 

 

e) Poročilo o delu Projektnega tima za prehrano 

V okviru projektnega tima so bili predstavljeni rezultati ankete izvedene na temo šolske prehrane. Na 

podlagi predhodnih pripomb predstavnikov sveta staršev se sedaj jedilniki redno ažurirajo, razlikovanje 

le-teh na dnevni ravni za različne razrede predstavlja izjemo zlasti ob nastopu nepričakovanih okoliščin 

in slednje ni reden pojav. V kolikor bi kogar koli zanimali podatki o ponudnikih živil, se lahko za več 

informacij obrne na gospo Renato Flander. 

 

f) Poročilo o delu Pritožbene komisije 

Pritožbena komisija od zadnje seje sveta staršev ni zasedala. 

 

g) Poročilo o delu Delovne skupine za pripravo roditeljskih sestankov 

Delovna skupina za pripravo roditeljskih sestankov od zadnje seje sveta staršev ni zasedala.  

 

h) Poročilo o dogajanju v Aktivu in Zvezi aktivov svetov staršev Slovenije 

V ZASSS so nam od zadnje seje posredovali vabilo na izobraževanje na temo družbenih omrežij, 

posredovali članka o zasvojljivosti TikToka in pogledu predsednice ZASSS o pomembnosti vključevanja 

staršev v šolski proces in pomanjkljivostih šolskega sistema. Povezave do vseh vsebin so bile 

posredovane vsem staršem preko eAsistenta. 

S strani staršev OŠ Danile Kuhar smo prejeli tudi vabilo k podpori pobudi Skupaj za šole. 

Predstavniki sveta staršev so bili seznanjeni s projektom »Generacija rešuje življenja,« ki so ga v 

šolskem letu 2023/24 začeli izvajati v ZD Litija in se je izkazal za zelo uspešnega. 



 

 

Projekt »Generacija rešuje življenja« je deležen velikega odobravanja s strani predstavnikov sveta 

staršev, pri čemer se predlaga, da bi se v šolski učni proces uvedel tudi predmet namenjen učenju 

temeljnih osnov oživljanja. Gospa Anita Glavič pove, da naj bi se skladno z zakonom v učni proces 

vpeljala prva pomoč, katero naj bi izvajale učiteljice naravoslovja. 

Ad. 5: Razno. 
Predstavnica 8. razreda je zastavila vprašanje glede prakse dodeljevanja statusov učencem na naši OŠ, 
saj se v posameznih primerih ugotavlja razlikovanje med dejanskim športnim udejstvovanjem učencev. 
Ravnatelj šole na podlagi izpostavljene teme pove, da ima na šoli 24 učencev status športnika oziroma 
kulturnika, s tem da se ti podatki nanašajo na učence med 6. in 9. razredom (predhodno se statusi 
običajno ne podeljujejo). Pogoj za pridobitev statusa je obiskovanje treningov vsaj 3x na teden po 2 
uri, potrdilo trenerja ter registracija v register Olimpijskega komiteja Slovenije. Učiteljski zbor po 
pregledu vse predložene dokumentacije poda mnenje o upravičenosti pridobitve statusa.  
 
Poudari se, da je koriščenje statusa odvisno tudi od zrelosti posameznega otroka in da, če učenec zaradi 
svojega izven šolskega udejstvovanja potrebuje omenjeni status, je prav, da ga ob upoštevanju pogojev 
dobi. 
 
Predstavnica 9. razreda je zastavila vprašanje glede pogleda šole na razlike v podajanju znanja med 
različnimi učitelji istega predmeta. 
Predstavnike sveta staršev zanima, ali so učenci kdaj podali povratno informacijo v zvezi s poučevanjem 
posameznega učitelja ter ali morda šola opravi kak presek znanja glede na način podajanja snovi. 
Ravnatelj pove, da nekateri učitelji učencem razdelijo ankete znotraj posameznega predmeta ter da 
šola razpošlje ankete o zadovoljstvu s šolo nekaterim učencem, ko slednji pridejo v 1. letnik srednje 
šole. Po epidemiji Covid-19 so bile posredovane ankete, a so se učitelji z rezultati seznanili sami. 
 
Predstavniki sveta staršev predlagajo morebitno samoevalvacijo učiteljev v določenem delovnem 
obdobju ter opolnomočenje učiteljev na način, da bi otrokom na njim »bližji« način predstavili oziroma 
podali snov. 
 
Predsednik je odprl diskusijo na temo razširjenega programa OŠ. 
Predstavniki šole pojasnijo, da je program RAP (razširjen program) posledica spremembe zakona in je 
sestavljen iz nabora različnih aktivnosti, med katere se uvrščajo tako izbirni predmeti, kot tudi 
kolesarski izpit, podaljšano bivanje, pomoč pri učenju, itd. Gre za prostovoljno obliko udejstvovanja 
otrok, ki je, med ostalim, namenjena tudi razvoju ustvarjalnosti in zdravemu življenjskemu slogu, 
temelji pa na treh stebrih, in sicer: 
1. gibanje in zdravje za dobro telesno in duševno počutje 
2. kultura in državna vzgoja 
3. učenje učenja 
RAP je namenjen predvsem razredni stopnji, to je učencem od 1. do 5. razreda, saj si otroci lahko 
izberejo več različnih aktivnosti, medtem ko za predmetno stopnjo velja, da je RAP namenjen zlasti 
dodatnemu in dopolnilnemu pouku ter izbiri posameznih izbirnih predmetov.  
 
Ne glede na to, da gre za prostovoljno obliko dejavnosti, mora otrok, ki se odloči za posamezno 
aktivnost, slednjo obiskovati celo leto oziroma skladno z določenim terminom. V primeru izbrane 
aktivnosti, se lahko otroke iz šole prevzame šele po koncu posamezne šolske ure, medtem, ko je odhod 
po 14:30 uri mogoč kadarkoli.  



 

 
Za izvedbo posamezne aktivnosti mora biti prijavljenih najmanj 10 otrok, medtem ko normativ znaša 
28 otrok. 
 
Predstavitev omenjenega razširjenega programa se je izvedla že na daljavo preko zooma, v primeru 
dodatnih vprašanje pa se lahko starši obrnejo na vodstvo šole. 

 

Zaključek seje: 19:45 
 
Zapisnik pripravila: Jana Korpar Sušec 
 
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti na sestanku sveta staršev na dan 9. 6. 2025 


